
Protokół Nr 165
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 23 lipca 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1100. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik uczestniczył w posiedzeniu
zdalnie.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu Nr 163 posiedzenia Zarządu Powiatu.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym
pomieszczeń biurowych w budynku administracyjnym Starostwa
Powiatowego w Końskich przy ul. Stanisława Staszica 2 w
Końskich,

b) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026,

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.
4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) powołania Komisji Egzaminacyjnych do rozpatrzenia wniosków
o nadanie stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego 
3 uchwały.

5. Przyjęcie bilansu skonsolidowanego jst za 2020 rok.
6. Informacja na temat diagnozy sytuacji społecznej powiatu koneckiego

pod kątem opracowania Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów
Społecznych w Powiecie Koneckim na lata 2021 - 2030.

7. Rozpatrzenie wniosków:
a) II Liceum Ogólnokształcącego o zabezpieczenie środków na

przekształcenie terenu przyszkolnego na wielofunkcyjne obiekty
sportowe oraz remont sali gimnastycznej,
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b) Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 2 o wyrażenie zgody na
budowę boiska wielofunkcyjnego wraz z zagospodarowaniem
pozostałej części terenu przyszkolnego,

c) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu przy
ul. Gimnazjalnej w Końskich dla Polskiej Spółki Gazownictwa sp.
z 0 .0.

8. Informacja w sprawie awarn urządzeń klimatyzacyjnych oraz
wentylacyjnych w Zespole Szkół Ponadpodstawowych Nr l w Końskich.

9. Protokół z kontroli przeprowadzonej z ramienia Komisji Rewizyjnej
w Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej.

l O.Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do
treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Zarząd przyj ął protokół Nr 163 posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ad. 3

a) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 
Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie
bezprzetargowym pomieszczeń biurowych w budynku administracyjnym
Starostwa Powiatowego w Końskich przy ul. Stanisława Staszica 2
w Końskich. Oznajmiła, że z dniem 31.12.2021r. wygasa umowa najmu
lokalu budynku stanowiącego własność Starostwa Powiatowego
wynajętego na potrzeby Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji
Rolnictwa. Najemca wystąpił z wnioskiem o zawarcie kolejnej umowy na
okres la lat w trybie bezprzetargowym. Zgodnie z przepisami ustawy
o gospodarce nieruchomościami Rada Powiatu może odstąpić od
obowiązku trybu zwarcia umowy najmu następującego w drodze
przetargu. Stwierdziła, że biorąc pod uwagę fakt, iż ARMiR jest agendą
rządową oraz uwzględniając przyzwyczajenie mieszkańców powiatu do
obecnej lokalizacji podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
oddanie w najem w trybie bezprzetargowym pomieszczeń pod potrzeby
ARMiRjest zasadne.
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Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty
uchwał Rady Powiatu w sprawach:

b) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2021-2026,

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.
Omówiła kolejno proponowane zmiany w WPF oraz w budżecie powiatu.
Stwierdziła, że zmiany podyktowane są głównie wprowadzeniem w latach

2022 i 2023 środków na wkład własny w realizację zadań drogowych zarówno
inwestycyjnych jak remontowych w związku z ubieganiem się

o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji
Strategicznych. W celu zabezpieczenia wkładu własnego w wysokości 5%
wartości szacunkowej zadań dokonuje się zmniejszenia planowanych wydatków
bieżących w poszczególnych latach. I tak w roku 2022 wydatki bieżące

zmniejsza się o kwotę 98 386 zł, w roku 2023 o kwotę 45 742 zł .

W roku 2021 zwiększa się nakłady na realizację dwóch projektów
współfinansowanych ze środków europejskich oraz innych źródeł

zagranicznych.
W wyniku wprowadzonych zmian, dochody i wydatki, wynik budżetu

oraz przychody wyniosą:

1) dla 2021 roku: dochody budżetu: 119089360,00 zł,

wydatki budżetu: 129 194783,00 zł,

deficyt budżetu: 10 105423,00 zł,

przychody budżetu: 10505 423,00 zł.

W zakresie przedsięwzięć współfinansowanych z udziałem środków

z budżetu Unii Europejskiej bądź innych źródeł zagranicznych zwiększa się

w roku 2021 planowane nakłady na ich realizację tj.

• w projekcie "Dobry zawód podstawą sukcesu" o kwotę 66467 zł. tj.
o kwotę niewykorzystanych środków w roku ubiegłym,

• w projekcie "Europejskie doświadczenie zawodowe uczniów szkoły

branżowej" o kwotę 3 000 zł. z przeznaczeniem na wydatki
niekwalifikowalne projektu.
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W zakresie przedsięwzięć drogowych, w związku z ubieganiem się

o dofinansowanie ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład: Program

Inwestycji Strategicznych, wprowadza się nowe wieloletnie przedsięwzięcie

oraz dokonuje się modyfikacji dwóch zadań dotychczasowych. Jednocześnie

zabezpiecza się

środki na wkład własny w wysokości 5% wartości szacunkowej zadań tj.:

• zwiększa się planowane nakłady na realizację przedsięwzięcia

"Rozbudowa drogi powiatowej Nr 0469T Grzymałków- Gliniany Las

Smyków" o kwotę 250000 zł. z przeznaczeniem na wkład własny

obejmujący etap I i etap II zadania,

• wprowadza się nowe przedsięwzięcie pn. "Poprawa stanu technicznego
drogi Nr 0401 T Stąporków- Smyków- Radoszyce- Włoszezowa na

długości 24,42 km" obejmujące swym zakresem zarówno remont jak
i rozbudowę drogi, przy jednoczesnej likwidacji dotychczasowego

przedsięwzięcia obejmującego wykonanie dokumentacji na rozbudowę

drogi Nr 0401T. Łączna wartość zadania tj. dokumentacja projektowa

oraz wkład własny do Programu Inwestycji Strategicznych wynosi

1 569340 zł,

• wprowadza się nowe przedsięwzięcie pn. .Poprawa układu

komunikacyjnego na terenie powiatu obejmująca drogi: Nr 0422T, 0440T,
0438T, 0395T, 0478T, ul. Młyńska w Końskich na dł. 14,407 km"
obejmujące swym zakresem remont drogi 0422T i przebudowę

pozostałych dróg. Łączna wartość zadania stanowiąca poniesione nakłady

na wykup gruntów oraz dokumentację na przebudowę ul. Młyńskiej oraz
wkład własny w realizację robót budowlanych na wyszczególnionych

drogach powiatowych wynosi 1 031 943 zł.

W zakresie zmian w budżecie powiatu omówiła kolejno proponowane

zmiany dochodów i wydatków budżetu.

Stwierdziła, że w zakresie planowanych kwot dochodów dokonuje się:

zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 355 775 zł:

• z tytułu zwiększenia pomocy finansowej z Gminy Końskie na
przebudowę drogi powiatowej N r0455T Końskie -Wąsosz - Czarna o

kwotę 287 000 zł,

• otrzymania dofinansowania z Funduszu rozwoju przewozów
autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w kwocie

68 775 zł przeznaczeniem na dopłatę do ceny usługi
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• zmniejszenia planowanych dochodów o kwotę 8430 zł z tytułu zwrotu
niewykorzystanych środków Funduszu Pracy przeznaczonych na obsługę

zadań związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem
COVID-19.

W zakresie planowanych kwot wydatków budżetowych dokonuje się:

• zwiększenia planowanych wydatków na realizację zadań w zakresie
przewozów autobusowych,

• zwiększenia planu finansowego wydatków Starostwa na wykonanie
klimatyzacji w niektórych pomieszczeniach urzędu oraz wykonanie
audytu energetycznego budynków DPS w Końskich,

• zwiększenia planu wydatków ZSP Nr 1 w Końskich związanego

z realizacją projektu "Dobry zawód podstawą sukcesu" o kwotę

niewykorzystanych w ubiegłym roku środków w wysokości 66 467 zł,

• zmniejszenia planowanych wydatków o kwotę 8430 zł w zakresie planu
finansowego Powiatowego Urzędu Pracy z tytułu zwrotu
niewykorzystanych środków na obsługę zadań związanych

z zapobieganiem COVID-19,

• przesunięć w planie finansowym Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 2
w Końskich w zakresie planu finansowego projektu "Europejskie
doświadczenie zawodowe uczniów szkoły branżowej" w tym
wprowadzenie wydatków niekwalifikowanych projektu w kwocie 3 000
zł.

Poinformowała, że w wyniku wprowadzonych zmian zmniejszeniu
ulegnie deficyt budżetu, który po zmianach wyniesie 10 105 423 zł i zostanie
pokryty z nadwyżki finansowej z lat ubiegłych oraz ze środków własnych

powiatu.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu
w przedmiotowych sprawach.

W związku z planowanym złożeniem wniosków na realizację trzech
zadań drogowych w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program
Inwestycji Strategicznych i co się z tym wiąże koniecznością zabezpieczenia
środków na wkład własny w realizacje w/w zadań Zarząd postanowił zwrócić

się do Przewodniczącego Rady Powiatu o zwołanie sesji Rady Powiatu w celu
podjęcia w/w uchwał.

5



Ad. 5
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła bilans

skonsolidowany Powiatu Koneckiego za 2020r. Omówiła poszczególne pozycje
bilansu. Stwierdziła, że bilans skonsolidowany ostatecznie zamyka rok
poprzedni oraz, że podpisują go wszyscy członkowie zarządu przy pomocy
podpisu elektronicznego. Również w formie elektronicznej przekazywany jest
do Ministerstwa Finansów.

Zarząd jednogłośnie przyjął skonsolidowany bilans Powiatu Koneckiego
za 2020 rok.

Ad. 6
Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiademy udzielił informacji na temat diagnozy sytuacji społecznej

powiatu koneckiego pod kątem opracowania Powiatowej Strategii
Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Koneckim na lata 2021 

2030. Zapoznał Zarząd ze statystykami i wnioskami płynącymi ze statystyk w
zakresie sytuacji społecznej w powiecie koneckim oraz z analizą SWaT.
Poinformował, że omawiany materiał jest wstępem do procedury uchwalenia
Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych. Następnym

krokiem będzie udostępnienie projektu Strategii na stronach bip Starostwa
celem przeprowadzenia konsultacji społecznych.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o zagrożenia związane

z sytuacją społeczną w powiecie wynikające z analizy SWaT.

Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan
Marcin Wiaderny odpowiedział, że społeczeństwo się starzeje i w związku

z tym w powiecie koneckimjest zbyt mało Domów Pomocy Społecznej.

Innych uwag nie było.

Zarząd przyjął do wiadomości informacje dotyczące diagnozy sytuacji
społecznej powiatu koneckiego
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Ad. 7
a) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła wnioski II Liceum Ogólnokształcącego

w Końskich o zabezpieczenie środków na przekształcenie terenu
przyszkolnego na wielofunkcyjne obiekty sportowe oraz remont sali
gimnastycznej. Zapoznała Zarząd z kosztorysem remontu sali
gimnastycznej na łączną kwotę 16 200 zł.

Zarząd uznał, że dostrzega potrzebę wykonania w/w prac, jednak
w pierwszej kolejności szkoła powinna zorientować się w możliwościach

pozyskania środków ze źródeł zewnętrznych np. z programu "Sportowa Polska".

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę, że w ramach
programu "Sportowa Polska" Województwo Świętokrzyskie otrzymało kwotę

20 mln zł i warto byłoby się zorientować w terminach naboru.

b) W kwestii rozpatrzenia wniosku Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 2
w Końskich o wyrażenie zgody na budowę boiska wielofunkcyjnego wraz
z zagospodarowaniem pozostałej części terenu przyszkolnego Zarząd

podjął decyzję taką, jak w przypadku wniosków II LO t.j w pierwszej
kolejności szkoła powinna zorientować się w możliwościach pozyskania
środków ze źródeł zewnętrznych np. z programu "Sportowa Polska".

c) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 
Pani Barbara Panek przedstawiła wniosek o wyrażenie zgody na
ustanowienie służebności przesyłu przy ul. Gimnazjalnej w Końskich dla
Polskiej Spółki Gazownictwa sp. z 0.0. Oddział Zakład Gazowniczy
w Kielcach. Zwróciła uwagę, że PSG z uwagi na niższą cenę wnioskuje
także o możliwość wykonania operatu przez niezależnego rzeczoznawcę,

z którym ma podpisaną umowę ramową.

Zarząd wyraził zgodę

rzeczoznawca sporządzający

uprawmema.

na powyższe,

operat winien
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Ad.8
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek udzieliła informacji w sprawie awarii urządzeń

klimatyzacyjnych oraz wentylacyjnych w Zespole Szkół Ponadpodstawowych
Nr 1 w Końskich. Poinformowała, że zwróciła się z prośbą o usunięcie awarii do
wykonawcy - firmy ANNA-BUD w ramach udzielonej gwarancji. Odczytała

odpowiedź wykonawcy stwierdzającą, że firma nie poczuwa się do usunięcia

awarii z uwagi na to, iż uszkodzenie klimatyzatorów spowodowane było

upaleniem się przewodu neutralnego na skutek poluzowania się śrub

w rozdzielni elektrycznej, co z kolei powinno zostać wykryte podczas
wykonania przeglądów serwisowych. Biorąc to pod uwagę zaproponowała

wystąpienie o odszkodowanie do firmy ubezpieczeniowej.

Zarząd przyjął do wiadomości informację w przedmiotowej sprawie.

Ad. 9
Kierownik Biura Rady Powiatu - Pani Iwona Cholewa zapoznała Zarząd

z protokołem z kontroli przeprowadzonej z ramienia Komisji Rewizyjnej
w Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej. Odczytała wnioski
pokontrolne t.j.: uaktualnienie strony internetowej, wzięcie pod uwagę

rozbudowy pralni, remontu czterech pokoi mieszkalnych, instalacji
wewnętrznego monitoringu, budowy portierni oraz remonty dachów budynków
gospodarczych.

Zarząd przyjął do wiadomości informację w przedmiotowej sprawie.

Ad. lO
W sprawach różnych:

• W związku z protestami mieszkańców miejscowości Dziebałtów

przeciwko budowie wieży telefonii komórkowej Członek Zarządu - Pan
Dariusz Banasik zawnioskował o przekazanie sprawy do Wydz.
Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej celem wyrażenia opinii. Wniósł
zastrzeżenia związane z nieprzeprowadzeniem konsultacji społecznych

oraz naruszeniem zasady współżycia społecznego przy realizacji
inwestycji.

• W związku z wnioskiem Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno 
Wychowawczego w Baryczy Zarząd wyraził zgodę na realizację projektu
PFRON "Rehabilitacja 25+" na rok szkolny 202112022 oraz zobowiązał

Wydz. Polityki Społecznej Oświaty i Zdrowia do przygotowania
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stosownego pełnomocnictwa do podejmowania wszelkich czynności

prawnych i faktycznych związanych z realizacją projektu.

Zarząd zapoznał się z treścią:

• pisma pracowników Zakładu Opiekuńczo Leczniczego oraz Hospicjum
Stacjonarnego przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich o wypłacenie

dodatku covidowego za pracę w okresie pandemii w bezpośrednim

kontakcie z pacjentami chorymi na COVID-19,

• osoby prywatnej z podziękowaniem za zaangażowanie w zbieranie
nakrętek (uzyskana kwota ze sprzedaży 3 500 zł) na potrzeby rehabilitacji
niepełnosprawnych dziewczynek.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 11 55 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

......................~~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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